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    Zápis z 1. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 9.2. 2016 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář, P. Náprstek , M. Doktor, P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata,   

 

  

 1.   STK   
 

□ 

 

Úkol -1/9/15 byl splněn  STK provedla výběrové řízení na pořadatele závodů hlavních závodů: Mistrovství ČR 

na 5 km pro mládež, Mistrovství ČR v maratonu a nominační závod pro MS v maratonu, ČP mládeže na 

dlouhých tratích. Výsledek je zveřejněn na webu kanoe.cz  
 

□ 

 

Předseda STK Z. Krpata prezentoval závěry jednání lednové schůze STK, jejíž zápis mají členové výboru 

k dispozici. STK bude v roce 2016 spolupracovat se širším okruhem konzultantů a stanovila si termíny svých 

jednání v roce 2016. Určené jsou termíny hlavních závodů, doplňují se termíny lokálních soutěží. Připravují se 

hlavní závody sezóny, rozpočet STK, dohadují se podmínky spolupráce s externími dodavateli zpracování 

výsledků. Jedná se o dalším využití stávajícího přihlašovacího modulu a jeho kompatibilitě s jinými (Sportis). 

STK úzce spolupracuje s Radou SCM při výběru tratí v jednotlivých kategoriích na hlavních závodech. 

Připravuje se elektronická registrace, pro 2016 zatím ne, souběžně se jedná o jednodušším dokládání 

lékařských prohlídek, placení příspěvků atd. Dále STK dokončuje Pravidla SRK ČSK pro rok 2016 a 

připravuje zveřejnění, jedná s Národní olympijským centrem vodních sportů Labe Aréna Račice o pořádání 

hlavních závodů v Račicích, provedla inventuru a schválila požadavky na materiální vybavení v roce 2016 – 

zakoupení čísel, inovace medailí. Výbor vzal informaci na vědomí. Předseda SRK ČSK poděkoval Z. Krpatovi 

za velmi dobrou práci STK. 

  

     2. 1.   SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Úkol - 4/8/15 a 2/9/15 byly splněny - dotační Program II MŠMT (talentovaná mládež). Sekretariát rozeslal 

klubům k podpisu smlouvy a následně i schválené dotace 2015 podle schválených kritérií.  
                       

□ Zařazení sportovců do SCM - Výbor obdržel po uzavření II. kola výběru do SCM návrh na zařazení sportovců 

pro rok 2016, sestavený na základě předem stanovených výběrových kritérií. Návrh byl schválen 

korespondenčně již v závěru roku 2015. Toto rozhodnutí výbor potvrdil.   
  

 Přehledy SCM a SpS, financování 2016 – tabulky se jmény sportovců a trenérů SCM a SpS s návrhem dělení 

finančních prostředků mezi kluby na rok 2016 byly v termínu předány na MŠMT. Informace o rozdělení 

financí SCM a SpS byla do klubů rozeslána v závěru roku 2015. P.Hottmar informoval členy výboru, že oddíly 

již z  většiny splnily potřebnou administrativu a zahájily čerpání prostředků SCM na přípravu v podle 

finančních plánů a platných prováděcích pokynů SCM. 
 

 Jarní výcvikový tábor pro mládež – P. Hottmar potvrdil, že je připravováno opět 2x soustředění na Obozu.  

V obou termínech se zúčastní  70-90 závodníků, přednostně členů SCM. Trenérské zajištění obou akcí je již 

téměř vyřešeno. 

 

3.   Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS 
 

   

□ Úkol - 5/8/15 splněn: medailisté z MS a ME čerpali přidělenou nadstandardní finanční podporu z ČOV k 

pokrytí nákladů na rehabilitační pobyty, regeneraci, částečnou úhradu pobytu na podzimních VT včetně 

sparingpartnerů, na nadstandardní letenky, nákup výživových doplňků a drobného sportovního materiálu. 

Finanční vyrovnání mezi ČOV a vybranými sportovci bylo prostřednictví ČSK dokončeno do konce 

kalendářního roku.                                                                                                           
 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus - Členové výboru konstatovali dlouhodobě nižší výkonnostní 

úroveň žen v RDS a po diskusi připraví návrh na řešení situace pro další OH cyklus.   

                                                                                                    Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                T: prodlouženo březen 2016 
 

 

□ Úkol 3/9/15byl splněn: sekretariát objednal vstupenky na kanoistické soutěže OH pro 5 osob z týmu 

ubytovaného mimo OH vesnici k zajištění přístupu na závodiště. Prodej vstupenek zajišťuje ICF na jméno. 

Následně byla uhrazena faktura od ICF.  Mokrý zašle dotaz na ICF ohledně distribuce vstupenek.  
                                                                                                   Ú-1/1/16 : P. Mokrý        

                                                                                                               T: 22.3.2016 
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Příprava akreditační agendy k OH - organizace výpravy do Ria probíhá v gesci ČOV ve spolupráci 

s reprezentačním trenérem. ČOV zhotoví fotografie pro všechny sportovce a případné členy doprovodu, kteří by 

se mohli během sezóny na OH kvalifikovat. Také kvůli následné využitelnosti fotografií k akreditacím na 

ostatní soutěže se focení zúčastnilo téměř 70 osob z rychlostní kanoistiky. 
    

□ Úkol -4/9/15 byl splněn: P.Hottmar zajistil výrobu a distribuci  kalendáře ČSK na rok 2016, dvanáctistránkový 

kalendář byl distribuován  na VH SRK ČSK 28.11.2015 v Račicích.  
 

□ Úkol -5/9/15 byl splněn: J.Boháč zajistil prolongaci smlouvy s Ergo pojišťovnou na léčebné výlohy 

reprezentantů. Jedná se o hlubší spolupráci s pojišťovnou. 
   

□ Příprava členů  RD probíhá bez zásadních komplikací – USA, Sevilla, Sabaudie, JAR, P.Hottmar poskytl 

výboru aktuální informace. 
 

□ 

 

Rozpočet RD+U23 – navržen v předběžné podobě, k dispozici je odhad nákladů na ME Moskva, MEJ+U23 

Plovdiv,  MSJ+U 23 Minsk a další hlavní akce. Probíhá průběžně příprava výjezdů na mezinárodní soutěže 

podle požadavků pořadatelů. P. Hottmar zajistil bezejmenné letenky na ME Moskva, MSJ Minsk a zakoupil část 

jmenných a část bezejmenných letenek na MEJ+U23 s ohledem na minimalizaci nákladů.  Akademické MS 

bylo přeloženo z Mexika do Portugalska. Pravděpodobně na dráhu v Montemoru. Česká asociace universitního 

sportu zajistí výjezd organizačně, čekají na podmínky nového pořadatele. Na návrh reprezentačního trenéra byl 

rozšířen realizační tým RD o maséra F. Nolla.  
 

□ 

 

Smlouvy s reprezentanty pro rok 2016 – nové smlouvy připravil P. Hottmar a zajistí podpisy reprezentantů 

v součinnosti s vedoucími resortních středisek.  
 

□ 

 

Nadstandardní podpora medailistů z MS a ME v roce 2016 – ČOV opět poskytne ze státních prostředků finanční 

příspěvek vybraným jednotlivcům. Prostředky budou poskytnuty svazu a za čerpání podpory dle metodiky 

MŠMT a ČOV je zodpovědný svaz. Nadstandardní podpora je opět určena pro oblast sportovně-medicínsko-

technického servisu pro sportovce. Cílem je dosáhnout stejných podmínek pro přípravu jako mají nejlepší 

zahraniční týmy a využití nejnovějších poznatků ve sportovní vědě. Sportovci zařazení do nadstandardní 

podpory budou o účelu a způsobu čerpání příspěvku informováni. 

                                                                                                   Ú-2/1/16 : J. Boháč        

                                                                                                               T: 22.3.2016 
 

□ Dodatečná kvalifikace na OH – zatím nejsou nové informace z ICF k dispozici, ve druhé polovině února, po 

skončení australské dokvalifikace, požádá svaz prostřednictvím ČOV dopisem ICF o výklad a aktuální stav 

možností dokvalifikací na C2 a K1 1000m.                              Ú-3/1/16 : M. Doktor        

                                                                                                               T: 22.3.2016 
 

□ 

 

Výsledky lednových obecných testů RDS - výsledky byly zaslány trenérům a závodníkům. Sledován je 

především individuální výkonnostní vývoj. Řada reprezentantů předvedla vynikající kondiční připravenost. 
 

□ Časový pořad NZ - P. Hottmar poslal trenérům časový pořad I.NZ  k připomínkám, žádné neobdržel. Na I.NZ 

bude zajištěna dopingová kontrola.  
 

□ 

 

Jednání o dlouhodobé celosvazové smlouvě s dodavatelem oblečení - J. Boháč informoval o přípravě kontraktu 

s firmou Alpine-Pro  na sportovní oblečení pro ČSK, všechny reprezentace a rozhodčí do roku 2020. Dodavatel 

by se stal partnerem svazu. 
 

RDJ 
 

 

□ 
 

□ 

 Testování RDJ - v sobotu 13.2. se uskuteční v Nymburce tradiční testy RDJ. Organizačně připraveno. 
 

Organizace a zajištění hlavních akcí sezóny je připravováno společně s týmem do 23 let. (MEJ+23 Plovdiv, 

MSJ+23 Minsk). 
 

□ MR v Piešťanech – konají se ve stejném termínu jako závod SP Račice, týden před II.NZ (kvalifikací na MEJ a 

MSJ). Účast RDJ bude proto dobrovolná s povinnostní projevit zájem o start na regatě v souladu s NK RDJ. 
 

□ OH naděje 2016 – závody budou pořádány v Szegedu. Jedná se o využití autobusu ASC Dukla, pokud to jeho 

vedení schválí. 
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RDM  

□ Zrušení závodu SP v Jihoafrické republice - výbor vzal na vědomí písemnou informaci trenéra RDM T. Ježka, 

mimo jiné o zrušení SP-M v JAR pro malý zájem účastníků. Výbor doporučil uskutečnit náhradní plán a 

připravit výjezd 3 sportovců samoplátců na náhradní start na maratonu v Číně. 
 

□ Start závodníků RSC v maratónských soutěžích - výbor uložil T. Ježkovi více komunikovat s trenéry RSC o 

svých záměrech jak využít závodníky v maratónských závodech. 
  

  Různé 
 

□ Úkol -6/9/15 splněn: kandidatura na MEJ + U23 2019 v rychlostní kanoistice v Račicích byla dopracována 

P.Šebestou, ve spolupráci s profesionálním grafickým studiem a podána na ECA. Rozhodnutí ECA exekutivy o 

přidělení soutěže se očekává v březnu. Přihlášeno 6 uchazečů.  
  

□ 

 
 

  

 

Úkol -7/9/15 byl splněn:  J. Boháč informoval oddíly na VH SRK ČSK o situaci v některých klubech, kde se 

tradiční rychlostní kanoistika a výchova mládeže dostává do ústraní, neboť vedení klubu a správy loděnice 

převzali členové preferujících odvětví dračích lodí. Zmínil některé konkrétní případy, doporučil možná řešení a 

opatření.                                                                                           

-  

□ 

 

Ú-12/8/15 a Ú-2/9/14  prodlouženo: Vydání příručky s možností dotace z prostředků ČOV. P.Hottmar vytvořil 

předběžnou osnovu – návrh hlavních kapitol publikace pro trenéry mládeže. Návrh vyvolal diskuzi k technice 

pádlování benjamínků. Členové výboru připraví návrh postupu k řešení problematiky s využitím doporučení 

Rady SCM. Podobně bude řešena dlouhodobá příprava žen, aby došlo ke zlepšení výsledků v této kategorii. 

                                                                                                       Ú- 12/8/15:  P. Hottmar, M. Doktor 

                                                                                                                      T: jaro 2016                                    
 

□ Úkol -8/9/15 byl splněn: Organizace VH SRK ČSK 28.11. 2015 byla  se všemi potřebnými náležitostmi,  ve 

stanovených termínech provedena. Následně bylo na webu ČSK zveřejněno usnesení VH. Výbor projednal 

připomínky a náměty vzešlé z diskuse VH. Bude připraven nový klíč dělení prostředků  programu IV MŠMT – 

příspěvek na údržbu a provoz sportovních zařízení.   
      

□ Ú- 14./8/15:  prodlouženo: Činnost komise veteránské kanoistiky SRK ČSK - J. Boháč osloví členy stávající 

komise M.Kučeru, B. Vernerovou a přizve T. Zástěru, který projevil přání se do práce komise zapojit. Projedná 

se činnost a priority komise pro příští období.                            Ú- 14./8/15:  J. Boháč 

                                                                                                                     T: jaro 2016   
 

□ 

 

Ú- 6/7/15: prodlouženo: Kniha 100 let kanoistiky – diskutován stav prodeje nákladu knihy, distribuované 

nakladatelstvím Olympia do volného prodeje a ne e-shopu.  Ověřit v nakladatelství aktuální stav prodeje .                                                             

                                                                                     Ú- 6/7/15:  P. Mokrý 

                                                                                                                    T:  jaro 2016  
 

□ 

  

Úkol - 7/7/15 byl splněn:  P. Hottmar informoval výbor o úspěšném ukončení Školení trenérů II. třídy. 

Vyškoleno bylo 27 nových trenérů. Obecnou část školení  zajistila VOŠ ČUS a speciální část zajistil P.Hottmar 

a jím nasmlouvaní lektoři, specialisté.  Dále P. Hottmar informoval výbor o studiu 4 trenérů na FTVS – I.tř. 

Zaznamenat nové kvalifikace do svazové a ČUS registrace.       Ú- 4/1/16:  P. Mokrý 

                                                                                                                    T:  jaro 2016  
 

□ 

 

Úkol - 9/9/15 byl splněn: J. Heller, správce nemovitostí ČSK na Slapech a v Praze zajistil nové geodetické 

zaměření pozemku kempu na Skalici. Problémy s nájemcem na Slapech přetrvávají. ČSK požádá Povodí 

Vltavy o snížení nájmu na Skalici, kde bude současně provedena demolice ruin bývalé cílové věže, kterou 

nezajistil nájemce. Bude provedeno výběrové řízení na nájemce. V případě pozitivních úprav územního plánu 

bude prozkoumána možnost pozemky na Slapech výhledově odprodat. Zajistí J. Heller. J. Boháč informoval 

výbor o úpravách kempu na Císařské louce a o podané žádosti o grant na opravu cílové věže. J.Boháč projedná 

podporu údržby věže na Magistrátu HLMP.                               Ú-6/1/16 : J. Heller, Boháč        

                                                                                                                  T: 22.3.2016  
  

□ Příprava rozpočtu SRK ČSK 2016 - J. Boháč informoval výbor o předběžné podobě rozpočtu 2016. Jsou 

postupně upřesňovány jednotlivé položky příjmů a existuje rámcový předpoklad příjmů z ostatních zdrojů - 

dotací MŠMT, ČOV. Jsou zpracovány návrhy rozpočtů jednotlivých RD a účetních středisek. V průběhu 

měsíce budou informace dále upřesňovány. Na příštím jednání výboru bude předložen další průběžný návrh 

rozpočtu 2016. Zdroje na potřebnou činnost svazu budou zajištěny. Hospodářský výsledek SP v Račicích se 

vzhledem k investicím a údržbě areálu předpokládá vyrovnaný. 

                                                                                                    Ú-5/1/16 : J. Boháč        

                                                                                                                 T: 22.3.2016 
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□  Metodická publikace ze Španělska o sportovním tréninku v rychlostní kanoistice byla zakoupena v pěti kusech 

pro studium a rozhodnutí, zda je účelné zajistit překlad do češtiny. Posouzení dodají trenéři RSC. Z podnětů 

trenérů bude vyvozen závěr.                                                 Ú-6/1/16 : P. Hottmar, P. Náprstek        

                                                                                                               T: 22.3.2016 
 

□ Investice v NOC-VS Labe aréně Račice - P. Šebesta informoval výbor o aktuálním stavu realizace investic 

NOC v Račicích z prostředků MŠMT, o výstavbě nového ubytovacího zařízení, o podání žádosti ČSK na 

MŠMT o stavební investice na stavbu průplavu mezi dráhou a vratným kanálem s mostem na 600m, a o dalších 

investicích NOC a veslařského svazu. Informoval, že díky nevhodně nastaveným podmínkám z MŠMT pro r. 

2016 musely být investice 2016 rozděleny do obou svazů a NOC, tak aby se nemusela platit vysoká spoluúčast. 

Administrativně náročné. J. Boháč doplnil informaci o přípravě zpětného převodu pozemků v místě stavby 

mostu na 600m z NOC zpět do vlastnictví ČSK, aby byly splněny podmínky vydání stavebního povelení dle 

NOC. Také navrhl přesun části letošní státní podpory z programu IV MŠMT – údržba, z Císařské louky do 

Račic, s tím že CL bude pokryta z magistrátních zdrojů. Výbor také projednal a vzal na vědomí nové ceníky za 

služby v Račicích, které byly s kanoistickým i veslařským svazem projednány a přizpůsobeny připomínkám.  
 

□ Příprava SP 2016 a MS 2017 - P. Šebesta informoval výbor o přípravě SP 2016. Příprava MS 2017 běží 

souběžně s přípravou SP 2016. Byl zveřejněn Bulletin, spuštěny webové stránky www.canoeracice.com/cz, 

přihlašovací portál, dokončuje se výběr firmy na zpracování výsledků. Jsou 2 kandidáti  HUN a POR. Vybraný 

dodavatel bude zpracovávat SP i MS. Přenosy ze SP v Račicích bude vyrábět ICF vlastním dodavatelem, ČT 

pouze převezme do vysílání. Přenosy z MS 2017 bude vyrábět ČT. Nový startovací systém na dlouhé tratě bude 

vyzkoušen na I.NZ a SP. Příprava SP probíhá dle harmonogramu. Očekává se účast přes 30 států, nižší než 

v neolympijské roky. Při SP 2016 již budou v provozu stránky k MS 2017, budou se prolínat se stránkami SP. 
 

□ 

 

Logo a grafický vizuál ČSK - J.Boháč představil facelift stávajícího loga ČSK a informoval o přípravě nové 

grafické celosvazové identity, jednotné grafiky a prezentace svazu. Po schválení svazovým výborem bude 

využito již pro nadcházející sezónu.  
 

□ 

 

Projekt ČOV Olympijský  park Rio - Lipno 2016 – svaz byl přizván ke koordinaci aktivit v rámci 

připravovaného parku, který bude v provozu po dobu konání OH 2016. Byla zahájena jednání s ČOV o 

podmínkách a zapojení svazu. Svaz připravuje produkci aktivit na hladké i divoké vodě. Na projektu se budou 

organizačně podílet studenti FTVS a katedra sportu a pobytů v přírodě. SRK ČSK zajistí zapůjčení dvou lodí 

K1 a C1, dále budou k dispozici slalomové i sjezdové lodě a mořské kajaky. Náhradu za opotřebení lodí bude 

ČOV kompenzovat. Jednání s ČOV budou pokračovat.  
 

□ 

 

Pravidla provozu na Vltavě v Praze - J. Boháč a M. Doktor informovali o vývoji legislativy, upravující provoz 

v Praze na Vltavě. Díky iniciativě ČOV došlo v listopadu 2013 ke kompromisu všech zainteresovaných stran 

státní správy, samosprávy a účastníků lodního provozu a bylo vydáno „Desatero pro plavbu na Vltavě v Praze“. 

Po změně legislativy v r. 2015 a zvýšení provozu motorových plavidel usiluje ČOV o omezení rychlosti plavby 

ve vymezených úsecích, k nelibosti některých účastníků provozu (Asociace lodního průmyslu). ČOV obdržel 

písemnou podporu od ČSK. 
 

□ 

 

Zápis nových stanov ČSK – Stanovy ČSK byly dne 14.1.2016 zapsány ve spolkovém rejstříku, vedeném 

Městským soudem v Praze. Nový název: Český svaz kanoistů, z.s.   
 

□ 

 

J. Boháč informoval výbor o připravované úpravě disciplín pro OH 2020. Původní předpoklad postupného 

vyrovnání počtu mužských a ženských disciplín až v roce 2024 MOV zamítl a donutil ICF připravit návrh 

programu s vyrovnaným počtem disciplín již pro OH 2020. Je potřeba tomu začít postupně přizpůsobovat 

závodní činnost. Pro MS zatím program beze změn.  

      -     1000m - K1 m, K2 m, C1m, C2 m 

- 500m -  K4 m, K4 ž, K1 ž, K2 ž, C2 ž,  

- 200m -  K1 m, K1 ž, C1 ž  
 

□ 

 

Mediální zajištění SRK ČSK – Členové výboru se shodli na vysoké úrovni současné mediální prezentace SRK 

ČSK i celého svazu. J.Boháč potvrdil, že i nadále bude mediální oblast zajišťovat  B. Žehanová, která bude mít 

pro SP 2016 a MS 2017 posilu, M.Kučerovou (z týmu  pro MS v ledním hokeji 2015). Slalomář S.Ježek je 

kontaktní osobou ČSK pro ČT, oblast marketingu svazu bude posilována k MS 2017 v rychlostní kanoistice a 

k ME 2018 ve vodním slalomu, na základě výsledků OH.  
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□ Dračí lodě v ČR – disciplínu dračích lodí reprezentuje vedle dosud fungující České asociace dračích lodí 

(ČADL, P.Klíma) nově ustavený Český svaz dračích lodí (ČSDL). Nový svaz požádal ČSK o zprostředkování 

startu na MS ICF dračích lodí 2016 v Moskvě. ČSK stanoví podmínky, za kterých může českou reprezentaci na 

MS ICF přihlásit. Základní podmínkou je členství nominovaných v některém z klubů ČSK, otevřená nominace 

pro všechny kdo mají o účast na MS zájem, finanční úhrada účasti, pojištění léčebných výloh. Výbor vzal 

informaci na vědomí.            
                                                                                                         

□ 

 

Žádosti ČSK o státní investiční dotaci - sekretariát ČSK podal na MŠMT žádost na dotaci z programu 133510 – 

strojní investice na zakoupení dvounápravového vleku Techau (pro rychlost) a nového mikrobusu (pro slalom). 

Sekce rychlostní kanoistiky musí v dohledné době též řešit výměnu mikrobusu (stávajíci Ford z r. 2000). Další 

postup bude stanoven po vyjádření MŠMT k žádostem svazu. 

  

  

Zapsal: P. Mokrý    

 

 

Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 22.3. 2016 ve 14:00 na Strahově 


